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Agenda Bestyrelsesmøde 

Dato: 14/09/2023 kl. 18.30 Afbud: Mette & Allan 

Sted: HRK-kontor Charlotte Linder passiv pga ansættelse  

Punkter:  

Nyt fra formanden 

 

Besøg af arbejdstilsynet/Dorte 

Arbejdstilsynet var på uanmeldt besøg og det gik som udgangspunkt godt. Vi 

mangler at lave en APV, Klaus er medarbejderrepræsentant og Ulla fra bestyrelsen. 

Vi skal have lappet hullerne i asfalten for at undgå faldskader. 

Vi skal indgå i en prøveordning mht støv ved strøning.  

 

Klubbens økonomi 

 

- Saldobalance  - det ser ok ud for nu men vi skal helst have lejet flere bokse ud 
snarest.  

- Ledige bokse – hvordan ser det ud? 13 ledige boks og to på reservation.  

- Kan vi få billigere EL? hvem undersøger dette?  (mail 29.08 – vedhæftet) 

- Det skal tjekkes op med potentielt eksisterende aftale men der kigges på det 
(Ulla) 

- Lyssensorerne fungerer ikke optimalt – skal justeres (Dorte) 

- Udgifter til sikring af jordskred/Dorte  

- Asfaltering/Dorte diskuterer med kommunen ang. asfalteringen. 

- Indkøb af pc´er til stævnebrug/Dorte 

- El-attest 18.125 kr. inkl. moms udført den 14.09/Dorte 
 

 

Beretning fra udvalg 

 

- Juniorudvalg/Victoria 

- Der er lavet opslag om at komme og hjælpe til stævnet og evt. spise pizza sammen 

efterfølgende for at lave lidt klubånd 

- Stævneudvalg/Ida  

B-klasserne kommer ikke til januar spring stævnet, så der er flere C-klasser. 

Der er kommet lidt flere i stævneudvalget men der mangler stadig en masse. 

- Festudvalg/Ida – ikke noget planlagt 

- Cafeudvalg/Ulla 

Der kom en ny i cafeudvalget på mødet – men der er stadig brug for en del flere. 

- Aktivitetsudvalg/Ida 

Skal der en arbejdsweekend til indendørsrengøring i efteråret? 

- Rideskoleudvalg/Mia-Louise – se under rideskolen nedenfor. 

- Sponsorudvalg/Dorte Afventer pt. svar på ansøgning til Friluftsrådet. 
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- Fondsudvalg/vedligeholdelsesudvalg/Dorte  

 

Personale 

 

- Monica retur fra barsel/ferie, er fortsat sygemeldt 

- Arbejdsmiljørepræsentant er Klaus. 

 

Rideskolen 

         

     -Ansættelse af ny rideskoleansvarlig – status 

- Der har været en til samtale og det ser interessant ud. Forhandlinger pågår. 

     -Indkøb af nye heste – status 

Frode er solgt og to nye rideskoleheste er indkøbt. Der kigges på endnu en pony/hest 

- Sikkerhedskursus af underviserne af DRF 

- Opfordret alle undervisere til at tage Træner 1 kursus – nogle er i gang 

- Billeder af alle rideskolehestene er lagt på hjemmesiden 

- Rideskolestævne søndag i weekenden og der er god tilslutning. Kravlegården og 

ridebanen parallelt med ridehuset vil blive lukket 8-14. 

- Halloween aften planlægges 

- Der er lavet et rotunde-hold med ukrainere 

 

Drift 

Henvendelse fra kommunen om miljøtilsynet: Status: 

- Jordprøver (Ulla) Analyseresultater sendt til kommunen men vi har ikke hørt noget 

tilbage 

- Erklæring fra sagkyndig om beton tilstand i møddingskummerne – sagkyndig 

erklæring skal sendes til km/Dorte vi har fået et navn på en, som kan give tilbud på 

at reparere fugerne 

- Overdækning af mødding/Dorte Klaus laver en overdækning 

- Asbest/Dorte vi starter en hensættelse til potentiel fremtidig renovering 

- Orientering om retablering af ridesti/Dorte 

- Orientering om beskæring af beplantning/Dorte Kommunen kommer og beskærer 

træer – der gives besked, når det sker. 

- Skal vi ændre i levering af foder og lade Sport udgå/Mail fra Naja Vi kan bruge 

begge siloer til foder, men beholder Sport i sække. 

 

 

                 Henvendelser fra medlemmer og andre 

- Ønsker vi at udbyde ridehuskort (mail 29.08). Max 5 ridehuskort under normale vilkår. 

- Beslutning om pris og vilkår for værtskab DV spring arrangement 24.10.23 om aftenen. 

 

   

Diverse  
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- Nyt køkken cafe – Gjørup- /Ida status der rykkes endnu en gang 

- Lys på udendørsbane – dialog med kommunen herom/Ida vi skriver til kommunen og 

foreslår LED lyskæder 

- Frivillige/fælles ansvar/sammenhold/Mia-Louise – vi prøver, men det er svært at få det 

til at ske  

- Kunne man overveje at sælge de grønne navneskilte til pensionærerne/Mia-Louise nej 

det bliver for dyrt pr skilt til at det giver mening 

- Der kommer en smule reklamer på hjemmesiden for at få en indtægt 

 

 


